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UŞAK’TA İKİNCİ BASAMAK 
DEVLETHASTANESİ YAPIMI 

İÇİN DÜĞMEYE BASILDI

Ak Parti Uşak Milletvekili Dr. İsmail Güneş Uşak’ta ikinci basa-
mak devlet hastanesi yapımı için proje çalışmalarının başladığı-
nı duyurdu. Güneş gelecek yıl inşaata başlanmasının hedeflen-
diğini söyledi.Güneş Ak Parti olarak sağlık sistemine yapılan 
yatırımlar hakkında şu bilgileri veri: “Cumhurbaşkanımız 
Sayın Recep Tayyip Erdoğan önderliğinde Ak Parti iktidarların-
da sağlığa çok büyük önem verilmiş ve pek çok sağlık yatırımı 
ülkemizin her bir tarafından hayata geçirilmiştir. Sayfa2’de

UTSO Heyetinden
Vali Dr.Naci Aktaş'a

 Ziyaret
Uşak Ticaret ve Sanayi Odası (UTSO) Yöne-
tim Kurulu Başkanı S. Selim Kandemir, Kadın 
Girişimciler Kurulu Başkanı Aysel Karaman, 
Genç Girişimciler Kurulu Başkanı Halil Yiğit 
ve Genel Sekreter Utku Yumuşak’tan oluşan 
heyet, Uşak Valisi Dr. Naci Aktaş’ı makamında 
ziyaret etti.Sayfa 2’de

Fizik Tedavide Gece 
Seansları Başlıyor

Uşak Eğitim ve Araştırma Hastanesi Başhekimi 
Doç. Dr. Tarık Acar Uşak’ta fizik tedavi sıra-
sı bekleyen vatandaşları müjde verdi.Göreve 
geldiği günden bu yana hastanedeki sorunların 
giderilmesi için çalıştığını vurgulayan Acar fizik 
tedavi bekleyen hastaları için gece seanslarının 
20 Ocak 2025 itibariyle hizmet vermeye başlaya-
cağını duyurdu. Sayfa 3’de

Süt Üretimi Artmaya Devam Etti
Türkiye İstatistik 
Kurumu (TÜİK) 
ticari süt işletmeleri 
tarafından toplanan 
süt istatistiklerini 
paylaştı. Buna göre 
ticari süt işletmeleri ta-
rafından toplanan inek 
sütü miktarı, Kasım 
ayında bir önceki yılın 
aynı ayına göre yüzde 
10,6 arttı, Ocak-Kasım 
döneminde ise bir 
önceki yılın aynı döne-
mine göre yüzde 10,1 
artış gösterdi. Sayfa 
4’De

Özkan Yalım: “SGK Kesintisi İle Bizi 
Değil Uşak Halkını Yıpratıyorsunuz”

31 Mart’ta göreve başladıklarını ve önceki 
dönemden kalan borçları şeffaf belediyecilik 
anlayışıyla vatandaşla paylaştıklarını belirten 
Başkan Yalım; Cumhurbaşkanı’na ve Çalışma 
Bakanı’na çağrıda bulunarak borçların yapı-
landırılmasını talep eti. Ocak ayında merkezi 
yönetimden 190 milyon TL bütçe gelmesi 
gerektiğini ancak bu paranın yapılan kesintiyle 
120 milyon TL civarına düştüğünü ifade eden 
Başkan Yalım; “İlimize gelecek olan bütçeden 
66 milyon 291 bin 591 TL kesinti yapılmıştır. 
Sayfa 4’de

Emir Savaş “Ek Ders 
Ücretimi Geri İstiyorum”

Tüm Eğitim Çalışanları Sendikası (TEÇ-SEN) Uşak İl Temsilcisi Emir Savaş 
yaptığı açıklamada, “Kamuoyunca da bilindiği üzere Uzman ve 
Başöğretmenlik düzenlemeleri ile öğretmenlerimizin maaşlarında önemli 
iyileştirmeler yapılmış, bu durum eğitim camiasında memnuniyetle 
karşılanmıştır. Ancak bu iyileştirmeler, Milli Eğitim Bakanlığı’nda görev 
yapan yöneticilerimizin maaşlarına aynı doğrultuda yansıtılmamış, 
yönetici pozisyonundaki eğitim çalışanları bu düzenlemenin dışında 
bırakılmıştır.”dedi.Sayfa 6’da

Ulubey Kanyonu  Türkiye’de Gezilecek 8 Kanyonu 
Arasında Bulunmuyor

Uşak’ın en önemli turizm değerlerinden olan Ulubey Kanyonları ile ilgili tanıtım tartışmaları sürü-
yor.Uşak İnşaat Mühendisleri Odası Başkanı Ümit Alp, sosyal medya hesabından yaptığı paylaşı-
mında Ulubey Kanyonları’nın Kültür Bakanlığı’nın resmi sitesinde yer almamasını eleştirmişti.Sayfa 
7’de


